
Beste ouders, 

Voor u ligt het jaarverslag schooljaar 2023-2024 van de medezeggenschapsraad (MR) van SBO de 
Toermalijn. Daarin leest u wat uw MR zoal gedaan heeft in het afgelopen zittingsjaar. 

In het afgelopen zittingsjaar hebben de volgende personen zitting gehad in uw MR: 

Personeel/ouders Naam Jaar van aantreden Aftreden/herverkiezing 
P Fanny Verstappen Schooljaar 2019-2020 2025 
P Nicolle van Stiphout Schooljaar 2020-2021 2023 
P Marieke Spierings Schooljaar 2023-2024 2026 
O Marcel Houtman Schooljaar 2020-2021 2023 
O Gert-Jan Sandink Schooljaar 2022-2023 2025 
O Evie Houet Schooljaar 2023-2024 2027 

 

Korte info MR leden 

Oudergeleding 
Marcel Houtman: lid van de MR, kind in groep 6/7 
Gert-Jan Sandink: lid van de MR, kind in groep 7 
Evie Houet: lid van de MR, kind in groep 6 
 
Personeelsgeleding 
Fanny Verstappen: voorzitter, leerkracht van groep 8a 
Nicolle van Stiphout: lid van de MR, leerkracht van groep 5a 
Marieke Spierings: lid van de MR, leerkracht van groep 1/2 
 

Bijeenkomsten 
De MR is dit schooljaar 6 keer bijeen geweest:  

• 21 september 
• 30 november 
• 25 januari 
• 21 maart  
• 16 mei  
• 18 juni 

 
 

 



Gespreksonderwerpen 
Hieronder leest u welke zaken binnen uw MR in schooljaar 2023-2024 besproken zijn. 

Pestprotocol 
We vinden het belangrijk aandacht te besteden aan het onderwerp pesten. We hebben het 
pestprotocol gelezen en besproken in de vergadering. Elk jaar is het weer belangrijk dit onderwerp 
bespreekbaar te maken in de klas. Wat is het verschil tussen plagen en pesten? En ook erg belangrijk 
om te weten: bij wie kunnen de kinderen terecht wanneer ze er over willen praten.  
Inmiddels hangt er een brievenbus in de school waar kinderen een briefje in kunnen doen wanneer 
ze met iemand willen praten. Een aantal kinderen heeft daar dit jaar gebruik van gemaakt.  
De MR heeft akkoord gegeven op het protocol.  
 
Verkeersveiligheid 
We werken samen met basisschool de Rank om de verkeersveiligheid rondom onze scholen zo veilig 
mogelijk te krijgen. Er zijn gesprekken geweest met de handhaving om dit zo goed mogelijk te 
kunnen begeleiden. Onze verkeercoördinatoren zijn hier ook mee bezig en er zijn berichtjes 
geplaatst op Kwieb om ook de ouders hierbij te betrekken. 
 
Ouderbetrokkenheid 
Monique heeft een visie ouderbetrokkenheid geschreven. Deze visie hebben we gelezen en 
besproken. We vinden het belangrijk dat de school met de leerlingen en de ouders een goed contact 
heeft. Op onze school is aan alles te merken dat alle leraren, ouders en leerlingen welkom zijn.  
In de visie staat wat de ouders van de leerkrachten kunnen verwachten (bijvoorbeeld: dat u 
regelmatig op de hoogte wordt gehouden van de vorderingen van uw kind en dat school aan de bel 
trekt als zij zich zorgen maakt over uw kind. Tevens hebben we oog voor de diversiteit van de 
ouders). Andersom hebben we ook verwachtingen van ouders (bijvoorbeeld: dat uw kind op tijd op 
school is en ons laat weten wanneer uw kind niet kan komen. Dat u een open, eerlijke en 
respectvolle dialoog wilt aangaan met de leerkracht over de ontwikkeling van uw kind).  
 
 

 
 
 
 

 
 
 



 
Tevredenheidsonderzoek 
Dit jaar is ervoor gekozen om een aantal korte vragen op Kwieb te zetten.  
195 ouders/verzorgers van 168 leerlingen hadden de mogelijkheid om te reageren. In totaal hebben 
we 68 (35 %) reacties gehad. Dat is een grotere opkomst dan vorig jaar. 
In de MR hebben we besproken wat de oorzaak is van deze grotere opkomst: in Kwieb is er geen 
spraken van een taalbarrière, vanwege de vertaalfunctie. Het invullen van de enquête kostte minder 
tijd dan voorheen. 
Ook hebben we besproken wat we kunnen doen om ervoor te zorgen dat nog meer ouders de 
vragen in gaan vullen. Bijvoorbeeld tijdens het kennismakinggesprek aangeven waarom we het fijn 
vinden een duidelijk beeld te krijgen wat ouders van de Toermalijn vinden.  
De uitslag van het onderzoek was positief te noemen. De meeste kinderen gaan graag naar school en 
ouders zijn tevreden over het contact en de vakbekwaamheid van de leerkrachten. Aandachtspunt is 
om de leerlingen voldoende uit te dagen en een aantal ouders gaven aan meer informatie te willen 
over wat er zoal op school gebeurt.  
 
 
Begroting 2024 
Iedere school moet een begroting maken: hoeveel geld komt er binnen, waar geven we het 
aan uit en hebben we genoeg daaraan. De MR mag een advies geven over deze begroting. 
De MR heeft een positief advies afgegeven. Wel hebben we een tekort aan geld waardoor we het 
advies hebben gegeven dat het de bedoeling dat de Toermalijn weer ‘gezond’ wordt. Wij 
verwachten dat er toegewerkt gaat worden naar een begroting die meer uitkomt op nul.   
 
 
MR geleding 
Dit schooljaar is 1 lid van de oudergeleding afgetreden en 1 personeelslid. Daarom moesten we op 
zoek naar nieuwe leden. De inloopavond leek ons een mooie gelegenheid om de MR onder de 
aandacht te brengen. Helaas lukte het niet meteen om een ouder te vinden.  
Later hebben we een bericht op Kwieb gezet. Hierop reageerde Evie. Op 21 mei kon zij voor de 
eerste keer aanschuiven.  
Personeelslid Marieke is vanaf 30 november aangesloten bij de MR.  
 
De dochter van Marcel zal vanaf het nieuwe schooljaar niet meer naar de Toermalijn gaan. Vandaar 
dat we op zoek zijn naar een nieuw lid voor het nieuwe schooljaar. We willen collega's vragen tijdens 
de kennismakingsgesprekken extra alert te zijn op nieuwe leden.  
 
 
Personeel  
Dit schooljaar zullen we afscheid gaan nemen van een aantal collega's. Naast dat het jammer is om 
collega's te zien gaan, is het een hele kluif om nieuw, gedegen personeel aan te komen. Het is 
moeilijk geweest om alle groepen bemand te krijgen voor volgend schooljaar. Wij zijn als PMR 
betrokken bij het formatieplan. We hebben aangegeven het fijn te vinden dat er niet alleen is 
gekeken naar aantal leerlingen, maar ook naar de complexiteit van een groep.  
 

Schoolgids 
De MR stemt in met de inhoud van de schoolgids/kalender. De gids staat op de website en kan zo 
door iedereen ingezien worden. Tevens krijgen ouders een papieren versie. 
 



Vakantierooster 2024-2025 
De school moet een rooster maken, waarop de vakanties en de studiedagen vermeld staan. Dan 
kunnen ouders daarmee rekening houden. Natuurlijk zitten we vast aan landelijke vakanties. De MR 
mag hierover ook weer advies geven. De MR heeft een positief advies afgegeven voor het 
vakantierooster 2024-2025. We hebben de directie gevraagd om studiedagen en dergelijke al aan 
het eind van het schooljaar bekend te maken voor het nieuwe jaar zodat ouders op tijd opvang voor 
hun kinderen kunnen regelen. 
 

 
 
 
Nieuwe data MR vergaderingen 

• 26 september 
• 21 november 
• 16 januari 
• 27 maart 
• 15 mei 
• 19 juni 

 
 

Mocht u nog tips voor ons hebben, dan horen we dat heel graag! 

 

Met vriendelijke groet, 

uw medezeggenschapsraad 

 

 

 

 


